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Svar på fråga 2023/24:562 av Malin Larsson (S) 
Laxbestånd och laxfiskekvoter 

Malin Larsson har frågat mig vad jag har tagit för initiativ, och 

när vi kan vänta oss besked angående fiskekvoterna gällande 

lax för våra kustfiskare och åtgärder för att öka våra laxbestånd. 

Under den interpellationsdebatt jag hade med Malin Larsson i 

november 2023 redogjorde jag för beslutet om fiskemöjligheter 

för Östersjön under 2024, där bland annat lax ingår. Som en del 

av beslutet ska EU-kommissionen beställa ett vetenskapligt 

underlag från det Internationella havsforskningsrådet, ICES. 

Detta underlag kommer utgöra grunden för hur fisket efter lax 

kommer att se ut i Bottenhavet för 2024. 

Det är EU-kommissionen som ansvarar för processen och enligt 

uppgift har kommissionen skickat en förfrågan till ICES. Jag 

följer detta arbete noga för att EU-kommissionen och ICES ska 

leverera på det som var bestämt, men kan i dagsläget inte 

förutse när vi kan vänta oss besked. 
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Stockholm den 14 februari 2024 

 

 

 

Peter Kullgren 
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